
 
 

 

 

ULTRA ALL- INCLUSIVE INFORMATION 

Please make sure you carry your Ultra All Inclusive card at all times. Ultra All Inclusive does 
not include mini bar consumption or room service. The Ultra All Inclusive ends at 12:00 on 
check out day and any consumption after that is to be paid extra in cash. Enjoy your stay with 
us. For further information please contact our reception.  

 

DINE-IN RESTAURANTS 

 

DIONYSOS RESTAURANT 

 
BREAKFAST (07.00-10.30) 
Extensive buffet breakfast including a great variety of hot and cold dishes, delicious fresh fruit 

 

LUNCH (12.30-14.30) 
Buffet displays or set menu with locally sourced and crispy salads, juicy grilled meats and fish, 

well known international accompaniments, tasty local dishes, light desserts and fresh fruit. 

For your days out our lunchbox includes two sandwiches, two whole fruits, one local dessert, 

one bottle of water and one juice. It is only available on request 24 hrs earlier at reception. 

DINNER (18.30-21.30) 
Daily buffets with different themes per week, such as Greek, Italian, Gourmet Mediterranean, 
and more. The Royal Apollonia requires a dress code for guests, to enjoy a delightful dining 
experience. We regret that any person dressed in way we deem inappropriate will be denied 
access to the restaurant. 

 
AKAKIKO JAPANESE RESTAURANT 
 

Guests may dine at the Akakiko, once a week, from Monday-Thursday from a Set Menu.    
Prior reservations required at the Hotel reception one day before. 

 
MEZE BY ELLINIKO RESTAURANT 
 

Guests may dine at the Meze by Elliniko, once a week, from a Set Menu.     
Prior reservations required at the Hotel Reception one day before. 

 

BARS 

APHRODITE LOUNGE & TERRACE 
 

ALCOHOLIC DRINKS (10.00 - 00.00) 

Ordinary Imported Local alcoholic beverages including draught beer, spirits, ordinary wine, 

liqueurs and a selection of cocktails as per our Ultra All Inclusive Bar-List.  
 

NON ALCOHOLIC DRINKS (08.00 -00.00) 

Soft drinks, juices and purified water 
 

HOT BEVERAGES (08.00 - 00.00) 

Instant and filter coffee, tea, hot chocolate, cappuccino and espresso.            
 

COMPLIMENTS  

UPON ARRIVAL: 1 soft drink and 1 beer per person 

DAILY: 1 bottle of mineral water 



 
 

 

ОПИСАНИЕ ПРОГРАММЫ "ULTRA ВСЕ ВКЛЮЧЕНО"  

 

Пожалуйста, убедитесь в том, что вы постоянно имеете при себе вашу карту "ULTRA 

всё включено. «Мини бар» и «сервис в комнату» в систему „всё вкючено“ не входят. В 

день выезда «всё включено» заканчивается в 12:00.  Все расходы после 12:00, будут 

оплачиваться на прямую. Приятного прибывания. За дальнейшей информацией, 

пожалуйста, обращайтесь на  ресепшен. 

 

РЕСТОРАНЫ 

DIONYSOS РЕСТОРАН 
 

Завтрак (07:00-10:30) 

Богатый шведский стол на завтрак, включая большое разнообразие горячих и 

холодных блюд, вкуснейшие свежие фрукты, демонстрационное приготовление 

пищи, а также уголок здорового питания.   
 

обед (12:30-14:30) 

На витрине - хрустящие салаты из местных овощей, сочное мясо и рыба, 

знаменитые гарниры международной кухни, вкусные местные блюда, легкие 

десерты и свежие фрукты. 
 

ужин (18:30-21:30) 

Ежедневный шведский стол с пятью разными недельными темами: греческая, 

итальянская, азиатская, ближневосточная и другие. 
 

AKAKIKO ЯПОНСКИЙ РЕСТОРАН 
 

Гости могут питаться в Akakiko раз в неделю с Понедельника по Четверг, по 
комплексному меню. Обязательно резервировать столик заранее. 

 

ELLINIKO ГРЕЧЕСКИЙ РЕСТОРАН 
 

Гости могут питаться в Elliniko раз в неделю с вторникa по Субботу, по 
комплексного меню.  Обязательно резервировать столик заранее 

 

БАР 

APHRODITE LOUNGE & TERRACE 
  

Алкогольные напитки (10:00-00:00) 
Местные алкогольные напитки, включая разливное пиво, спиртные напитки, 
вино, ликер и коктейли. 
 

Безалкогольные напитки (10:00-24:00) 
В безалкогольные напитки входят прохладительные напитки, соки и очищенная 
вода. 
 

Горячие напитки (08:00-00:00) 
Горячие напитки включают в себя растворимое и фильтрованное кофе, чай, 
горячий шоколад, капучино и эспрессо. 

 

БЕСПЛАТНО 

  
               ПО ПРИБЫТИИ: 1 безалкогольный напиток и 1 пиво на человека 
               КАЖДЫЙ ДЕНЬ: 1 бутылка минеральной вод 


